
Agendazaken:

Groenlinks en Pvda  verzoeken om:

 ib2039 Energie transitie voor behandeling in volgend forum te agenderen.
 Ib 20127, 20132 algemene woonzaken voor behandeling in volgend forum te agenderen.

Tevens willen wij vragen stellen over:

IB20136 Andy Kooy  Plan Buitenplaats Hofstede

Aandacht voor verkeersveiligheid. 

 Ontsluitingsweg voor deze bebouwing is het smalle gedeelte van de Van Vredenburchweg. 
Dit is een goed gebruikte fietsroute, waarvan veel schoolgaande jeugd. Kan het college kijken 
naar alternatieven ontsluiting (vanuit Rijswijk)? Ook tijdens de bouwperiode?

 In het “voorlopig” ontwerp is op het fietspad Julialaantje een autobrug en stukje gewone 
weg opgenomen. Dit bevorderd veilig gebruik niet direct. Kan hier voor een veilige oplossing 
voor fietsers en wandelaars gezorgd worden?

Transparantie 

 Er wordt een ‘gronddonatie’ tegen bestemmingsplan-wisseling  voorgesteld. Kan deze 
ontwikkeling plaatsvinden middels ‘open boekhouding’?

IB20145 Andy Kooy Vaststellen wijzigingsplan De Schakel

 Hoeveel woningen komen er meer/minder binnen het DAEB regime?

IB20158 Andy Kooy Waterberging Slagenlandschap

 Toelichting van de uiteindelijke keuze van het college is gewenst. Waarom niet bijvoorbeeld 
niet het alternatief als voorgesteld door het team uit Pasgeld? Wie had de kosten gedragen 
als er een andere oplossing was gekozen? Wie gaat de uiteindelijke jaarlijkse kosten voor als 
gevolg van deze weguitbreiding betalen?

IB 20 159 Irene Jansen: Motie speelplekken Rijswijk buiten. 

 U vraagt in deze brief om een reactie. Bent u met ons eens dat een traject waarbij een keuze 
voorgelegd wordt voor invulling van speeltuin niet het overleg is met bewoners zoals gesteld 
in de motie? Realiseert u zich dat jongeren er niet op zitten te wachten om te moeten 
“hangen” op plekken waar ook kleine kinderen spelen en ook ouders bij zijn? Is het daarom 
ook juist niet verstandig om clustering voor doelgroepen toe te passen zoals gesteld in de 
brief? Aangezien het ombouwen van huidige plekken niet wenselijk is, welke stappen gaat u 
nog meer nemen voor de doelgroep 10+ naast de voorgestelde 2e trapveldje in parkrijk en de 
tafeltennistafel? Wij denken dan hierbij eerder aan plekken die jongeren in de doelgroep zelf 
ontwerpen. 



APV – uitzoekvragen

 Wat is er anders aan het voorstel binnen de APV mbt het voorstel over messen anders dan 
bestaande wetgeving wo wet Wapens en munitie? 

 Wat is er Wat is er anders aan het voorstel binnen de APV mbt het voorstel over verbod 
Carbidschieten anders dan bestande wetgeving omtrent bv geluidsoverlast? 

 Wat is de wettelijke definitie van ‘verblijven’ in relatie tot het ‘verblijfsverbod’

Welke uitbreiding van bevoegdheden van BOA wordt voorzien voor handhaving van bovenstaande 
verboden?


